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V novo mandatno dobo samoupravljanja
Na dan krajevnega praznika. 27. maja, smo na seji skupščine kra-

jevne skupnosti izvolili novo delegatsko skupščino in svet skupščine
po predhodni obravnavi na zboru delovnih Ijudi in občanov. Novi
mandat traja od 27. maja 1987 pa vse do maja 1991.

Prijetno nas je preser.etila ude-
ležba delegatov u. DPO in društev ter
delegatov delovnih ljudi in občanov.
Ponovno pa smo bili razočarani nad
delegati delavcev iz TOZD in DS iz
območja KS. Izvoliti bi morali 23 de-
legatov, pa so jih samo 11; na sejo je
prišlo samo šest delegatov. Prisiljeni
smo bili zato izglasovati sklep o
spremembi števila teh delegatov in se
ponovno povezati z IO Sindikata, da
skupaj ugotovimo potrebno število
delegatov. Sprejeli smo namreč
spremembo in dopolnitev statuta KS,
da bo skupščina štela samo 60 dele-
gatov. Prišlo je tudi do spremembe
trajanja mandatne dobe članov sveta
skupšcine na štiri leta in tnožnost po-
novitve mandata še enkrat.

Izvajanju programa KS v letu
1987 smo posvetili posebno skrb in
zadolžili kadrovsko koordincijo. da
aktivno sodeluje pri izbiri članov
raznih komisij, oziroma spremlja
njihovo delo. ki je nedvomno zelo
odgovorno. Komisije so namreč se-
stavljene iz delegatov za občinske
skupščine SIS in delegatov delovnih
Ijudi in krajanov, s tem pa zagotov-
ljena realna vez tako za spremljanje
tekoče problematike kot tudi
sprotno reševanje v SIS družbenih
dejavnosti in materialne proizvod-
nje. Večina programov se namreč
mora izvajati preko skupščin občin-
skih SIS. ker so vezani na finančna
sredstva. ki se napajajo iz prispevkov
iz OD in torej morajo vračati v KS.

Prva analiza izvajanja srednjeroč-
nega programa naselja Nove Jarše
(tega izvajamo skupaj s KS Dušan
Kveder-Tomaž) je namreč po.kazala,
da PTT poslopja z ATC ne bodo gra-
dili v letu 1987, pač pa bo zaradi zna-

nih zveznih ukrepov in pomanjkanja
sredstev z rebalansom plana SIS za
PTT premaknjena v leto 1989.
Glede nadaljne izgradnje centra na-
selja so tudi določeni problemi, ki jih
v tem srednjeročnem planu verjetno
ne bomo kos. Enoto banke bomo
dobili po izgradnji prizidka k tehnič-
no-računalniški zgradbi LB na Šmar-
tinski cesti po letu 1990. Tudi ta pri-
zidek se zaradi ukrepov ZIS in po-
manjkanja denarja sedaj ne more
graditi. Kot nerešen problem je pro-
metni režim na Jarški cesti. za katero
je sedaj podan predlog, da se v kri-
žišču s Clevelandsko cesto zapre in s
tem onemogoči ves tranzitni promet,
ki že dalj časa življenjsko ogroža kra-
jane in zlasti neše učence-otroke. Po-
sebna komisija. ki jo vodi tov. Dušan
Grabar, ne ostopa od navedenega
predloga in vztrajno zahteva v imenu
vseh krajanov takojšnjo rešitev, ker
je od te rešitve odvisno tudi zaupanje
krajanov tako do KS kot širše druž-
benopolitične skupnosti. Svet po-
trošnikov bo delova] skupaj s KS
Dušan Kveder-Tomaž, ker gre za
enoten prostor in enake probleme.

Delegati so posebej poudarili divje
parkiranje in zaporo Kodrove in Jar-
ške ceste pred obema bifejema. kar
ogroža krajane ne samo pri varni
hoji. ampak tudi s prekomernim
hrupom in močno emisijo bencinskih
hlapov. Hkrati ugotavljajo, da organi
Milice omenjenih kršilcev cestno-
prometnih predpisov sploh ne pre-
ganjajo.

Zanimiv predlog so podali mladin-
ci. Predlagajo, da se organizira MBC
krajevnega značaja in prične ureja-
nje gramoznice Gradisa, da dobi na-
selje čim prej vsaj zasnovo rekreacij-

ske cone ob delni finančni pomoči
OZD iz območja naselja, saj bo
možna rekreacija tudi za delovne
ljudi in s tem izboljšana delovna sto-
rilnošt, ko pravimo: »Zdrav duh v
zdravem telesu«!

Novo skupščino KS bo vodil tov.
Grom Franc. svet skupščine pa tov.
Ivan Lah s podpresednikom tov. Du-
šanom Grabarjem. Obljubili so nam.
da bodo vse sile zastavili za tekoče
reševanje pobud krajanov, bolj
upoštevali njihove interese in se po-
vezovali s KK SZDL. ki se trenutno
s "\

Naša krajanka Ivica Knavs, ki
vodi Ijubljanske maioretke, nam
je piiredila nepozubno srečanje z
njimi. Pred sejo skupščine so ma-
žoretke nastopile v pohodu skozi
naselje, natopa na ploščadi šole še
s krajšim umelniškim nastopom.
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ukvarja s prenovo preko hišnih akti-
vov SZ.

Čeprav delovno pa je kulturna
komisija organizirala ob prazniku KS
skupaj z Osnovno šolo poseben pro-
gram, ko smo se na Dan mladosti sre-
čali z učenci in mešanim pevskim
zborom KS, nato pa skupaj ogledali
razstavo učencev. Ta je bila letoszelo
skrbno pripravljena in je prikazala
celotno dejavnost učencev. o čemer

pričajo tudi pisna priznanja kraja-
nov. ki so si v velikem številu raz-
stavo ogledali. Med programom je
tov. Pučnik Janko podelil priznanja
OF aktivistom, na seji skupščine KS
pa tov. Marko Hočevar tudi prizna-
nja KS. Prejemniki so bili: Koloman
Peček, Matjaž Blatnik, Marjan Hu-
doklin, Vinko Resnik, Mirjana Mi-
trovič, Vera Gagič, Jože Dobnik.
Zoran Sokolovič, Dušan Grabar,
Stanislav Berčan. Veronika Jurca,
Zalka Šuklje, Franc Mlinar, Marija
Kolšek-Trobentar, Jožica Češnovar,
Milivoj Macura, Alenka Grom. An-
drej Curk, Irena Slabanja. Dušan
Tratnik, Marko Hočevar. Veronika
Volčini, Sašo Marinčič, Ivan Prebil in
Šolska skupnost učencev-Zelena
straža.

Seji skupščine KS je prisostvovalo
kar 92 aktivistov, ki so skupaj z dele-
gati skupščine (čeprav »nepristojno«
po statutu KS) s ploskanjem in
osebno predstavitvijo bodočih funk-
cionarjev, potrjevati njihovo izvoli-
tev. To nam daje upanje, da bo ta
mandat uspešen in da bodo tako de-
legati kot izvršilni funkcionarji za-
vestno in odgovorno opravljali svoje
naloge. da nam bo jutri bolje in da
bomo s skupnim trudom vseh kraja-
nov izboljšali konkretno samouprav-
ljanje v KS.
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